
Fra: Rebekka Nordtømme <rebenord@gmail.com> 
Sendt: 15. februar 2021 19:44 
Til: Firmapost - Sysselmannen på Svalbard 
Emne: Stenging av sjøis. 
 
Hei. 
Ja hva skal man si, er det  nødvendig å stenge fjordene. 
Vi har bodd her noen år etterhver og kjørt skuter på forsvarlig vis. Vi trenger ikke flere restreksjoner enn 
de som allerede finnest for oss fastboende. 
Kan ikke være riktig å straffe alle som kjører skuter pga.at noen få ikke bruker vett. 
Det vi reagerer mest på er at de to tryggeste ferdselsmuligheter til Svea vil bli ulovlig og at all trafikk vil 
ledes gjennom Gustavdalen. 
Slik vi ser det, og har erfart,er det den mest utrygge vei å kjøre når man skal til Svea, med hensyn til 
rasfare. 
Gustavdalen er en trang dal hvor det ofte henger store skavler og til er tider farlig å kjøre. Det har hendt 
at vi har snudd på toppen og valgt en annen rute fordi vi ikke følte det trygt å kjøre gjennom dalen. 
Skulle det gå et ras der og man befinner seg nede i dalen, da er man ferdig. At myndighetene anbefaler ei 
skuterløype gjennom ett, til tider, rasfarlig område er virkelig betenkelig. 
Vi ønsker minst mulig restreksjoner og heller flere kontroller. 
Mvh 
To med over 50 års erfaring på Svalbard 
Rebekka og Gunnar Nordtømme. 


